
Besluitenlijst Stadsronde

Onderwerp Frans Bastiaens over onderwijs kinderen asielzoekers 
Harald Barendse over overlast gestalde fietsen Endepolsdomein

Portefeuillehouder Wethouder Damsma en wethouder Aarts, beiden vertegenwoordigd door 
wethouder van Grootheest

Programmanummer n.v.t.

Behandelend ambtenaar n.v.t.

Datum agendering 20-10-2015

Voorzitter Pie Frijns

Secretaris Mikos Pieters

Locatie Rode kamer

Tijdstip 17.00-17.20 uur

Doel van de bijeenkomst De raads- en burgerleden worden geacht zich te informeren.

Vorm bijeenkomst Vragen raadsleden aan het college 

Wie neemt uiteindelijk het
besluit? 

n.v.t.

Verloop voorgaande 
proces

n.v.t.

Inhoud Raad stelt (rond)vragen aan het college.

Uitgangspunten:

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet voor 
insprekers)

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet voor 
discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor immers 
andere mogelijkheden en spelregels bestaan).

Van de raadsleden wordt 
gevraagd

Zich te informeren

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde

Nee.

Vervolgtraject n.v.t.

Ruimtelijke faciliteiten n.v.t.

Technische faciliteiten n.v.t.

Presidium n.v.t.

Fractiewoordvoerders n.v.t.

Genodigden n.v.t.

Samenvatting en 
afspraken

Frans Bastiaens stelt vragen over de kosten van het onderwijs aan kinderen 
van asielzoekers. Wethouder van Grootheest legt uit dat het college nauwgezet



contact onderhoudt met het LVO die dit voor het voortgezet onderwijs verzorgt 
en Kom Leren voor het primair onderwijs. Ook met het COA en ministerie van 
Onderwijs is overleg. Het is lastig te plannen, nu vooral zaak om de 
randvoorwaarden te bepalen. Later dit jaar volgt ministerieel overleg, hiervan 
wordt de raad terzijnertijd op de hoogte gesteld.

Harald Barendse stelt vragen over de overlast van gestalde fietsen op het 
Endepolsdomein. Wethouder van Grootheest deelt de mening dat de situatie 
op het Endepolsdomein onwenselijk en gevaarlijk is. Hierover heeft overleg 
plaatsgevonden met UM met als doel meer stallingplekken op het terrein van 
UM. Handhaving is slechts een tijdelijke oplossing, net als een uitbreiding van 
verbod naar de aangrenzende straten.

Toezeggingen n.v.t.

Advies aan het presidium n.v.t.




